
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Dube č dne 20. 10. 2016

Zahájení: 18:05, ukončení: 19:00
Přítomni: Vladislav Tregner, Ing. Jiří Vohlídal, Mgr. Pavlína Ticháčková, Martina Jabůrková, Mgr. Jiří Šperl, 

Mgr. Helena Kropelnická
Host : ředitel ZŠ Mgr. Jan Mareš

Program:

1. Schválení změny ŠVP a školního řádu

2. Výroční zpráva ZŠ za rok 2015/2015

3. Různé

1. Schválení zm ěny ŠVP a školního řádu

V návaznosti na změny tzv. rámcového vzdělávacího programu vydávaného MŠMT bylo třeba  promítnout 
změny do školního vzdělávacího programu, zejména ve vazbě na inkluzi. 

Dále byly provedeny vesměs formální úpravy ze školním řádu.

Usnesení:

Školská rada schvaluje znění školního vzdělávacího programu, který je přílohou zápisu.

Hlasování: (pro – proti – zdržel se): 6 – 0 – 0

Školská rada schvaluje znění školního řádu, který je přílohou zápisu.

Hlasování: (pro – proti – zdržel se): 6 – 0 – 0

2. Výro ční zpráva ZŠ za rok 2015/2015

Usnesení:

Školská rada schvaluje Výroční zprávu ZŠ Dubeč za školní rok 2015/2016, která je přílohou zápisu.

Hlasování: (pro – proti – zdržel se): 6 – 0 – 0

3. Různé 

Ke dni jednání nebyly předloženy žádné podněty od rodičů ani pedagogů k projednání školskou radou. 

P. ředitel Mareš informoval školskou radu o počtech přijatých dětí do 1. tříd školního roku 2016/17. Celkem 
bylo přijato 70 dětí do 3 paralelních 1. tříd, z toho 54 z Dubče a 16 mimo Dubeč, převážně z obce Květnice, 
se kterou má MČ Dubeč smlouvu o tzv. náhradní spádovosti. 

Aktuální kapacita školy umožňuje mít pro všechny ročníky dvě kmenové učebny a pro jeden ročník navíc 
ještě jednu učebnu (tj. celkem 9 x 2 + 1 = 19 kmenových učeben), přičemž v případě potřeby je možné využít
ještě odbornou učebny fyziky a místnost pro školní družinu. 

Zapsal: Jiří Vohlídal 

Přílohy:  
- ŠVP
- Výroční zpráva za rok 2015/2016
- Školní řád
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